
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ändringsbudget Under debatten i 
kommunfullmäktigeden 12 november 2024 gällande Enköpings kommuns budget för 2025 så fördes 
ett resonemang om Vård- och omsorgsnämndens ekonomi. I debatten framkom det att den 
moderatledda minoriteten har för avsikt att ta fram en ändringsbudget under 2025 för att kunna 
hantera Vård- och omsorgsnämndens på förhand budgeterade underskott. Beskedet i debatten var 
att det ekonomiska utrymme som skulle användas för ändringsbudgeten var att ta pengar ifrån det 
budgeterade resultatet för 2025. Med anledning av ovanstående ställer jag följande interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande:  

 

1. När kommer ändringsbudgeten för 2025 att hanteras i kommunfullmäktige?  

Finns i dagsläget ingen plan för när ett beslut om ändringsbudget ska tas. 

2. Hur stor andel av resultatet för 2025 är du beredd att föra över till Vård- och omsorgsnämndens 
budget?  

Det är en senare fråga när vi ser hur resultatförbättringar får genomslag samt hur mycket nämnden 
använder sig av de tilldelade förändringsmedlen. 

3. Vilket blir kommunens nya resultatmål efter ändringsbudgeten? 

Eftersom det inte finns något beslut  på när en ändringsbudget ska tas går det inte heller att svara på 
ett nytt resultatmål 


